
1 
 

PROTOKÓŁ Nr XXII/2022 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 31 marca 2022 roku 

 

odbytej w Urzędzie Gminy Boćki przy ul. Plac Armii Krajowej 3, pod przewodnictwem Pani 

Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 1114, a zakończono o godz. 1330. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 14 

Radni obecni na Sesji:          

1. Jurkowicz Marta   8. Zambrowski Paweł 

2. Chmur Eugeniusz   9. Lipiński Zbigniew  

3. Skomorowski Marek               10. Piotrowska Krystyna  

4. Koptewicz Walentyna             11. Wiercińska Iwona  

5. Król Adam                12. Wierciński Wojciech  

6. Jóźwiak Małgorzata              13. Zalewska Katarzyna                              

7. Jakimiuk Anatol   14. Zawadzki Piotr 

Nieobecny: Matwiejuk Jarosław  

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra – Ptaszyńska, Wójt Gminy, 

2. Milena Korniluk, Z-ca Wójta Gminy 

3. Walenty Korycki, Sekretarz Gminy 

4. Mirosława Andrzejuk, Skarbnik Gminy, 

5. Barbara Tołoczko, Kierownik GOPS w Boćkach, 

6. Justyna Jurczuk, Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach, 

7. Mateusz Sacharzewski, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach, 

8. Urszula Turkowicz, Pełnomocnik Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia 

obrad Sesji. Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

 

Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=FHHkDJDWlAw 
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https://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

Następnie Przewodnicząca powitała radnych, mieszkańców, pracowników gminy i inne osoby 

biorące udział w Sesji. Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do mównicy, 

do mikrofonu. 

Ad pkt. 2 Przewodnicząca nadmieniła, że porządek obrad radni otrzymali. Poinformowała, że 

nastąpi rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały, który zostanie wprowadzony w punkcie 

21 porządku obrad, zaś pozostałe punkty przesunął się o jedną pozycję w dół. Zwróciła się do 

radnych czy akceptują takie zmiany. Uwag nie zgłoszono. Następnie Pani Małgorzata Jóźwiak 

odczytała proponowany po zmianach, od punktu 21 porządek obrad: 

1. Otwarcie XXII Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Gminy, 

4.  Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Boćki w 2021 roku, 

5. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach w 2021 roku, 

6. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach w 2021 roku , 

7. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach w 2021 roku 

oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej, 

8. Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2021 roku, 

9. Informacja z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Boćki w 2021 

roku, 

10. Informacja z realizacji programu współpracy Gminy Boćki z organizacjami 

pozarządowymi w 2021 roku, 

11. Informacja z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Boćki w 2021 roku, 

12. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

2021 roku, 

13. Informacja z działalności Centrum Integracji Społecznej w Boćkach w 2021 roku, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na 

lata 2022 -2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2024, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na rok 2022, 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Boćki w 2022 r., 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji z wnioskiem o zniesienie nazwy miejscowości Chranibory Pierwsze, kolonia 

osady Wandalin i Chranibory Drugie, kolonia osady Wandalin i ustalenie nazwy z 

połączenia dwóch miejscowości Chranibory, kolonia osady Wandalin 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Boćki 

środków finansowych stanowiących fundusz sołecki na 2023 rok, 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XX/142/2021 Rady Gminy Boćki z dnia 

28 grudnia 2021 r.  w sprawie opłaty targowej, 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok,  
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21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydłużenie terminu realizacji projektu 

partnerskiego „Regionalne Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej 

województwa podlaskiego” o nr RPPD.07.01.00-20-0231/18 w ramach osi Priorytetowej 

VII Poprawa spójności społecznej Działanie 7.1 Rozwój Działań aktywnej integracji 

RPOWP 2014-2020 

22. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 

23. Interpelacje i zapytania radnych, 

24. Sprawy różne, wolne wnioski, 

25. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pani Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku 

obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem zmian w porządku obrad oddano 13 

głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem zmienionego porządku obrad, stanowi 

załącznik 1 do protokołu. 

Ad pkt. 3 Pani Małgorzata Jóźwiak nadmieniła, że protokół z XXI Sesji był wyłożony na 7 dni 

przed Sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu obrad z XXI Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 13 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XXI Sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że sprawozdania z działalności 

Komisji Rady Gminy Boćki były przedstawiane na wspólnych posiedzeniach komisji, zapytała 

czy są pytania do sprawozdań. Radni pytań nie zgłosili, więc prowadząca przeszła do kolejnego 

punktu obrad. 

Ad pkt. 5 Przewodnicząca poinformowała, że sprawozdanie omówiono na komisjach, poprosiła 

o zadawanie pytań. Głos zabrała Pani Justyna Jurczuk Kierownik Biblioteki zapraszając 

wszystkie dzieci z terenu gminy na sobotnie gry w bibliotece w godzinach 10-12. Radni pytań 

nie zadawali. 

Ad pkt. 6 Pani Małgorzata Jóźwiak poprosiła o pytania do sprawozdania za 2021 rok. Radni 

pytań nie zgłosili a głos zabrał Pan Mateusz Sacharzewski zapraszając na wydarzenia 

organizowane przez Gminny Ośrodek Kultury w Boćkach: 8 kwietnia o godzinie 18:00 w 

świetlicy w Dubnie „Wernisaż Tymoteusza Muśko”; konkursy wielkanocne: do 7 kwietnia na 

najpiękniejszą Kartkę Wielkanocną, do 17 kwietnia na najpiękniejszą Palmę Wielkanocną; 10 

kwietnia Rodzinna Sesja Zdjęciowa – zapisy telefoniczne lub osobiste u pracowników GOK, 

koszt sesji 50 zł od rodziny. Dyrektor poinformował również, że wznowione zostaną zajęcia 

teatralne  i inne zajęcia kreatywne, które będą organizowane w świetlicach wiejskich w 

miejscowościach Andryjanki, Jakubowskie, Wiercień i Boćki. Jeżeli są zainteresowani z innych 
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miejscowości, gdzie liczba dzieci chętnych przekracza 3 osoby prosił o zgłaszanie do GOK. 

Głos zabrał Pan Adam Król zwracając uwagę, iż na komisjach była mowa że ozdoby świąteczne 

wiszą na DK19 bo GOK w Boćkach nie ma pracownika gospodarczego i nie ma kto tych ozdób 

zdjąć. Zauważył, że będzie problem z zawieszeniem flag na święto Konstytucji – 3 Maja, 

ponieważ nie ma w gminie osoby posiadającej uprawnienia do pracy na wysokościach. 

Zaapelował do mieszkańców i ludzi oglądających sesję, że są wolne etaty w gminie może 

posiadają odpowiednie kwalifikacje do zatrudnienia na tym stanowisku. Więcej pytań nie 

zgłoszono. 

Ad pkt. 7 Pani Barbara Tołoczko omówiła pokrótce sprawozdanie. Radna Krystyna Piotrowska 

zapytała czy jeżeli osoba jest kierowana do domu opieki to może wybrać miejsce, w którym 

będzie przebywać. Kierownik GOPS odpowiedziała, że miejsce wybiera pomoc społeczne 

kierując się typem ośrodka i stanem zdrowia osoby która ma być do niego skierowana. 

Powiedziała jak kształtują się płatności za pobyt w domu opieki. Radna pytała również jakie 

koszty zostały poniesione za 2021 roku na utrzymanie Klubów Seniora. Pani Barbara Tołoczko 

poinformowała, że wydatki wyniosły 73314,94 zł.  

Ad pkt. 8 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła sprawozdanie. 

Poinformowała jak przebiega procedura założenia Niebieskiej Karty. Dodała, że w 2021 roku 

zostało założonych 21 Niebieskich Kart. Radni pytań nie zgłosili. 

Ad pkt. 9 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o zadawanie pytań w temacie, jednak radni 

pytań nie zgłosili. 

Ad pkt. 10 Głos zabrała Pani Wójt mówiąc, że informacje z realizacji programu radni otrzymali 

na piśmie. Kwota przeznaczona na realizację programu wynosiła 20 tys. zł w dwóch transzach 

po 10 tys. zł. Otrzymał ją Klub Sportowy Bocian Boćki. Sprawozdanie i rozliczenie jest 

dostępne w urzędzie gminy dla osób zainteresowanych. Pytań nie zadano. 

Ad pkt. 11 Przewodnicząca poinformowała, że realizacja programu była omawiana na 

komisjach, poprosiła o pytania. Pan Waldemar Rynans – mieszkaniec gminy zapytał o 

wyjaśnienie sprawy zdziczałych krów, ponieważ idzie wiosna i rolnicy chcą wiedzieć co dalej 

będzie z krowami, które nie dają się schwytać.  

Ad pkt. 12 Pani Małgorzata Jóźwiak poprosiła o pytania do pełnomocnika Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Pytań nie zgłoszono. 

Ad pkt. 13 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że sprawozdanie radni otrzymali 

poprosiła o zadawanie pytań, jednak radni nie skorzystali z tej możliwości. 

Ad pkt. 14 i 15 Skarbnik Gminy omówiła projekty uchwał. Pytań nie zgłoszono więc 

Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

WPF. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 3 głosy. 

 



5 
 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki na lata 2022-2025 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2024 stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Boćki na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2022-2024– podjęta większością głosów. 

Głosowanie w sprawie zmian w budżecie. Pytanie zadał Radny Paweł Zambrowski mówiąc, że 

o zakupie dystrybutora rada mówiła już w ubiegłych latach i dystrybutora nadal nie ma, 

natomiast dzisiaj usłyszeliśmy o zakupie łyżki do traktora, która ma ważyć 500 kg. Dodał jaki 

traktor a raczej tur wytrzyma podnoszenie takiej łyżki. Więcej pytań nie zgłoszono. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 1 

głos, wstrzymało się 3 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2022 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian w  budżecie gminy na rok 2022– podjęta 

większością głosów. 

Ad pkt. 16 Sekretarz Gminy omówił projekt uchwały. Poinformował, że na realizację programu 

w tym roku przeznaczona jest w budżecie gminy kwota 38 tys. zł. Odpowiedział również Panu 

Waldemarowi Rynansowi na temat zdziczałych krów, informując że około 2-3 tygodnie temu 

udało się odłowić jedną krowę i nadal na wolności pozostają trzy sztuki w tym jedna krowa 

dorosła i dwie jałówki roczne. Więcej pytań nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady Gminy 

przeprowadziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 14 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Boćki w 2022 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu.   

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Boćki w 2022 r. 

podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 17 Głos zabrał Pan Walenty Korycki mówiąc, że uchwała jest podejmowana w celu 

ujednolicenia nazwy miejscowości. Dodał, że mieszkańcy są przyzwyczajeni do nazwy 

zwyczajowej Chranibory, toteż począwszy od ubiegłego roku rozpoczęliśmy działania w tej 

kwestii. Dzisiejsza uchwała po podjęciu zostanie skierowana razem z wnioskiem do Ministra 

Spraw Wewnętrznych i Administracji i prawdopodobnie pod koniec roku nazwa zostanie 

zmieniona na zwyczajowo obowiązującą czyli Chranibory. Pytań nie zgłoszono, więc zostało 

przeprowadzone głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 2 głosy. 
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Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o zniesienie 

nazwy miejscowości Chranibory Pierwsze, kolonia osady Wandalin i Chranibory Drugie, 

kolonia osady Wandalin i ustalenie nazwy z połączenia dwóch miejscowości Chranibory, 

kolonia osady Wandalin stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji z wnioskiem o zniesienie nazwy miejscowości Chranibory Pierwsze, kolonia 

osady Wandalin i Chranibory Drugie, kolonia osady Wandalin i ustalenie nazwy z 

połączenia dwóch miejscowości Chranibory, kolonia osady Wandalin– podjęta większością 

głosów. 

Ad pkt. 18 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekt był omawiany na 

komisjach i przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 14 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Boćki środków finansowych 

stanowiących fundusz sołecki na 2023 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy Boćki środków finansowych stanowiących fundusz sołecki na 2023 rok  - podjęta 

jednogłośnie. 

Ad pkt. 19 Pani Milena Korniluk wyjaśniła, iż zmiana uchwały związana jest z tym iż pobór 

opłaty targowej nie może odbywać się tylko i wyłącznie do ręki przez inkasenta, została więc 

wprowadzona zmiana i dodany punkt iż opłata targowa może być również wnoszona na konto 

gminy. Pytań nie zgłoszono. Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 14 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 8 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki zmieniającej 

uchwałę Nr XX/142/2021 Rady Gminy Boćki z dnia 28 grudnia 2021 r.  w sprawie opłaty 

targowej stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

Uchwała Rady Gminy Boćki zmieniającej uchwałę Nr XX/142/2021 Rady Gminy Boćki 

z dnia 28 grudnia 2021 r.  w sprawie opłaty targowej - podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 20 Pani Urszula Turkowicz wyjaśniła, że program na 2022 rok był podjęty w grudniu 

2021 roku, jednak ustawodawca wprowadził zmiany w wyniku których Programy podjęte na 

zasadach starej ustawy obowiązują tylko do dnia 31 marca 2022 roku czyli do dzisiaj. 

Zobligowani zostaliśmy do wprowadzenia zmian podyktowanych ustawą i podjęcia nowych 

programów obowiązujących od 1 kwietnia 2022 roku. Radni pytań nie zgłosili, więc zostało 

przeprowadzone głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 2 głosy. 
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Imienne głosowanie radnych nr 9 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 

rok – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 21 Pani Milena Korniluk wyjaśniła, w naszej gminie projekt CIS się kończy jednak z 

racji tego iż jesteśmy partnerem projektu i pozostali partnerzy wydłużają jego realizację do 

sierpnia 2022 roku, my również musimy wydłużyć projekt o te kilka miesięcy. Dodała, że nie 

będzie nowego naboru uczestników do kolejnej grupy, pozostaną tylko osoby zatrudnione w 

projekcie. Pytań radni nie zgłosili. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 13 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 10 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

wyrażenia zgody na wydłużenie terminu realizacji projektu partnerskiego „Regionalne 

Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa podlaskiego” o nr 

RPPD.07.01.00-20-0231/18 w ramach osi Priorytetowej VII Poprawa spójności społecznej 

Działanie 7.1 Rozwój Działań aktywnej integracji RPOWP 2014-2020 stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie wyrażenia zgody na wydłużenie terminu realizacji 

projektu partnerskiego „Regionalne Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej 

województwa podlaskiego” o nr RPPD.07.01.00-20-0231/18 w ramach osi Priorytetowej 

VII Poprawa spójności społecznej Działanie 7.1 Rozwój Działań aktywnej integracji 

RPOWP 2014-2020– podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 22 Wójt Gminy Boćki odczytała harmonogram realizacji uchwał podjętych na XXI 

sesji. Następnie przedstawiła swoją działalność w okresie międzysesyjnym: postępy w budowie 

Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach, którego budowa jest współfinansowana z PROW, 

RPO i oczekujemy na wsparcie od samorządu województwa ponieważ w województwie 

posiadają środki na udzielanie wsparcia finansowego o które zawnioskowaliśmy; budowa dróg 

na które otrzymaliśmy dofinansowanie; trwają przygotowania Programu Funkcjonalno 

Użytkowego na drogi Nurzec – Krasna Wieś i Sielc - Holonki; oczekujemy na odpowiedź od 

konserwatora zabytków i jeśli ją otrzymamy to w ciągu miesiąca postaramy się ogłosić przetarg 

na termomodernizację szkoły w Boćkach; na dofinansowanie w ramach Polskiego Ładu nr II 

zostało złożonych pięć wniosków: 1- termomodernizacja Szkoły Podstawowej w 

Andryjankach, 2- Kwores i ul. Lipowa do cmentarza, 3- droga Wiercień do drogi Starowieś-

Boćki, ul. Polna i ul. Grunwaldzka, 4- droga Wiercień-Szumki, ul. Akacjowa do Zarzecza, 

odcinek drogi Boćki-Bystre w granicach miejscowości Boćki gdzie jest prowadzona 

działalność gospodarcza, 5- zagospodarowanie parku w Boćkach i okolicy stawów; podpisano 

porozumienie i utworzono pierwszy Podlaski Klaster Energii; tworzona jest spółka Społeczne 

Inicjatywy Mieszkaniowe, możemy do niej przystąpić jednak aby to zrobić potrzebne jest 

podjęcie uchwał. Gmina nie ponosi kosztów z tego tytułu, wnioskuje do ministra o udzielenie 

wsparcia finansowego, które jeśli zostanie udzielone staje się wkładem gminy do spółki. Jeżeli 
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gmina przystąpi do spółki to jedynym kosztem jaki poniesie będzie przekazanie działki pod 

zabudowę mieszkaniową. Pani Wójt poinformował, że dnia dzisiejszego wpłynęło pismo PKS 

Nova z prośbą o waloryzację wynagrodzenia spółki o 25 %, czyli stawki za bilety miesięczne 

dla uczniów dowożonych do szkół. Wójt Gminy udzieliła odpowiedzi dla radnego Adama 

Króla mówiąc, że jest w stałym kontakcie z Powiatowym Urzędem Pracy co do zatrudnienia 

pracownika gospodarczego i można na pół roku z funduszy unijnych wziąć na staż osobę po 50 

roku życia i po odbyciu stażu gmina ma obowiązek zatrudnić tę osobę na ½ etatu na okres 

jednego miesiąca. Odpowiedziała również w sprawie dystrybutora, że w chwili kiedy było 

robione rozeznanie cenowe opcja zakupu dystrybutora była mniej korzystna. Na chwilę obecną 

nie został on zakupiony ponieważ nie było środków przeznaczonych na ten cel w budżecie. 

Nawiązała również do zakupu łyżki i przyczepy. Dodała, że łyżka i przyczepa są potrzebne 

m.in. ze względu na to żeby rolnicy nie musieli wozić podsypki na drogi własnymi 

przyczepami. A co do tego jaka to ma być łyżka to jest pracownik, który zna się na sprzęcie. 

Radny Paweł Zambrowski zapytał o drogę na kolonię Bodaki. Pani Wójt zwróciła uwagę, że 

droga jest dobrym stanie i że jeśli radny sobie życzy to może go przewieść po drogach o wiele 

gorszych na terenie naszej gminy i gmin sąsiednich. Dyskutowano na temat owej drogi. 

Następnie radny Paweł Zambrowski zapytał, czy to prawda że gmina wystąpiła z odroczeniem 

budowy drogi powiatowej Olszewo – Truski.  Pani Wójt odpowiedziała, że nie jest to prawdą, 

ponieważ cały czas czekamy na dofinansowanie, a zostały już złożone dwa wnioski na tę drogę. 

Dodała, że druga w kolejności jest droga Nurzec – Bystre. 

Ad pkt. 23 Głos zabrał Pan Adam Król nawiązując do drogi na kolonię Bodaki wspomniał 

również o jakości drogi na Grabarkę czyli ul. Polnej. Dodał, że wielokrotnie była naprawiana 

ale efektów tej naprawy nie widać. Zapytał o koszt montażu instalacji fotowoltaicznej na 

hydroforni w Boćkach oraz zauważył, że na poprzedniej komisji prosił o kalkulację kosztów 

wody Prezesa Wodociągów Podlaskich w związku z wzrostem ceny wody i do dnia 

dzisiejszego takiej kalkulacji nie otrzymał, więc prosi po raz kolejny o przedstawienie takowej 

kalkulacji radnym. Zwrócił również uwagę Przewodniczącej Rady Gminy, że jak rozpoczynała 

sesje powiedziała, iż jest obecnych 14 radnych gdzie w danej chwili dwóch radnych nie było i 

weszli na obrady sesji trochę później, czyli było 12 radnych. Przewodnicząca wyjaśniła, że 

powiedziała, iż według listy obecności w obradach uczestniczy 14 radnych. Radny nawiązał 

również do odczytanego przez Panią Wójt pisma PKS Nova, stwierdził, że paliwa już zaczynają 

tanieć na światowych giełdach więc należy się zastanowić co do odpowiedzi na wspomniane 

pismo o podwyższenie kwoty kontraktu. Zapytał również o odłowioną zdziczałą krowę, jakie 

koszty odłowu i kto je pokrył. Pan Piotr Zawadzki odpowiedział, że krowa ma właściciela, 

który ją zabrał i jeżeli przyjdzie faktura za odłowienie tej krowy to właściciel jest zobowiązany 

do pokrycia kosztów. Następnie głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska mówiąc, że interesanci 

pytają ją od której do której godziny gmina jest czynna, ponieważ o 6 rano jest czynna i o 20 

jest czynna. Dodała, że odpowiada interesantom, że skoro pracownicy nabrali etacików to temu 

jest tak długo czynna gmina. Nawiązała do podziału etatów po pracownikach na macierzyńskim 

i zatrudnionych w CIS. Następnie mówiła o książce wyjść pracowników urzędu gminy. 

Zauważyła, że Wójt sama nie jest w porządku co do obecności w pracy i nie może tego nakazać 

swoim pracownikom. Powiedziała, że każdy dzień nieobecności Wójta w pracy radna osobiście 

odnotowuje w swoim kalendarzu po uprzednim sprawdzeniu. Dodała, że już 12 dni nie było 

Wójta w pracy. Według radnej książka wyjść powinna być obowiązkowo i pracownik 

wychodząc z urzędu powinien się do niej wpisać. Pani Krystyna Piotrowska zauważyła, że trzy 

lata starali się aby wprowadzić radnym ryczałt a teraz organizuje się komisje i sesję w jednym 

dniu. Następnie zapytała czy był przetarg na równanie dróg, kto będzie równał i jaka stawka? 
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Zauważyła, że komisje należy organizować częściej i pojechać w tern zobaczyć jak działa 

oczyszczalnia ścieków i hydrofornia. Następnie głos zabrał Pan Wojciech Wierciński 

zaznaczając, że sołtysi powinni być zapraszani na sesje oraz pytając jak wygląda w gminie 

sytuacja z uchodźcami? Wójt Gminy zabrała głos odpowiadając radnej Krystynie Piotrowskiej, 

że jeżeli jest taka potrzeba to przy kolejnych zmianach do budżetu wprowadzimy zakup 

czytników dla pracowników urzędu i wtedy będzie wiadomo kto kiedy wychodzi. Dodała, że 

to pracodawca powinien wiedzieć kiedy i gdzie wychodzi pracownik a nie wszyscy 

zainteresowani. Zapewniła, że o wyjściach pracowników w godzinach pracy jest informowana 

bezpośrednio od pracowników. Nawiązała do montażu instalacji fotowoltaicznej i zwróciła 

uwagę, że jeżeli cena prądu na stacji uzdatniania wody będzie niższa to mieszkańcy nie będą 

mieli tego w kosztach kalkulujących stawkę za wodę. Dodała, że prawdopodobnie na kolejną 

komisję i sesję przyjedzie Prezes Wodociągów Podlaskich i wyjaśni szczegółowo jak była 

kalkulowana stawka za pobór wody. Poinformowała, że negocjowała z Prezesem wysokość 

stawki i wszystko jest na dobrej drodze. Następnie odpowiedziała dlaczego sołtysi nie są 

zapraszani na sesję, ponieważ na chwilę obecną nie ma warunków na to by sołtysi mogli 

uczestniczyć w obradach osobiście. Radni pytali o inne lokalizacje i zauważono, że we 

wszystkich większych świetlicach jest problem z internetem i transmisją sesji online. Na temat 

uchodźców z Ukrainy Pani Wójt odpowiedziała, że aktualnie na terenie gminy jest 46 

uchodźców, sześcioro dzieci chodzi do szkoły, troje uczestniczy w lekcjach zdalnych z 

Ukrainy. Dlatego też zostały zmienione godziny pracy biblioteki gminnej, ponieważ te dzieci 

właśnie w bibliotece korzystają z lekcji zdalnych. Dodała, że budynki użyteczności publicznej 

nie są zajęte przez uchodźców, 16 osób przebywa w gospodarstwie agroturystycznym a 

pozostałe osoby w gospodarstwach prywatnych. Poinformowała, że na dzień dzisiejszy stawka 

za jedną osobę przebywającą w gospodarstwie agroturystycznym wynosi 70 zł, zaś w 

gospodarstwie prywatnym 40 zł. Pani Wójt dodała, że nie powinniśmy wpadać w panikę bo nic 

złego w stosunku do nas się nie dzieje, jesteśmy bezpieczni. 

Ad pkt. 24 Głos zabrała Krystyna Piotrowska wracając do nieobecności w pracy Pani Wójt. 

Zauważyła, że skoro Wójt jest chora to powinna być na zwolnieniu lekarskim, a na miejsce 

pracowników będących na zwolnieniach lekarskich i na macierzyńskim powinni być 

zatrudniani nowi pracownicy i wówczas będzie mniejsze zużycie energii. Pani Milena Korniluk 

odpowiedziała odnośnie równania dróg gminnych. Najkorzystniejszą ofertę przedstawił Pan 

Michalczuk, stawka 209,08 zł za jedną roboczogodzinę równania. Radny Adam Król zapytał 

dlaczego w ramach składania wniosków o dofinansowanie z Polskiego Ładu nie została 

uwzględniona ul. Ogrodowa w Boćkach, mimo iż w ubiegłym roku Klub Radnych składał 

wniosek o remont tej jedynej brukowej ulicy w Boćkach.  Prosił żeby dostarczyć radnym 

kalkulacje kosztów wody razem z zawiadomieniem na komisję, ponieważ chciałby się 

wcześniej zapoznać z przedłożonym zestawieniem. Mówił również, że osoba posiadająca 

uprawnienia np. elektryczne to osoba która się ceni i nie będzie pracowała za minimalną 

krajową, a chcąc mieć pracownika gospodarczego z uprawnieniami niestety musimy się liczyć 

z wyższymi kosztami. Zapytał również o uchodźców, że pojawiła się plotka iż osoba chciała 

przyjąć uchodźców i gdy przyszła do gminy po pieniądze to jej powiedziano, że gmina jeszcze 

nie wypłaca pieniędzy więc zmieniła zdanie i tych uchodźców nie przyjęła a wtedy pojawił się 

problem z ich lokacją. Wójt wyjaśniła, że takiej sytuacji nigdy nie było, dodała, że nasza gmina 

była jedną z pierwszych gmin która była gotowa do podpisywania umów z osobami które 

przyjęły uchodźców. Głos zabrał mieszkaniec gminy Pan Waldemar Rynans pytając jakie były 

koszty założenia instalacji fotowoltaicznej i jakie to przynosi zyski. Powiedział również, że 

prosił przed sesją o potwierdzenie złożenia wniosku o płatność do Urzędu Marszałkowskiego 
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oraz o potwierdzenie kiedy gmina otrzymała pieniądze.  Pan Waldemar Rynans twierdził, że 

ma potwierdzenie z Urzędu Marszałkowskiego, że wniosek gmina złożyła 25 lutego zaś Pani 

Milena Korniluk posiada potwierdzenie iż wniosek był złożony 10 lutego. Pieniądze z Urzędu 

Marszałkowskiego wpłynęły do gminy 8 marca a wypłacono je na moje konto jeszcze kilka 

tygodni później. Dopytywał dlaczego tak długo musiał czekać na zwrot poniesionych kosztów. 

Następnie nawiązał do placu zabaw w Boćkach. Mówił, że faktycznie bramka jest zamknięta 

ale mimo to dzieci z nauczycielkami bawią się na placu zabaw ponieważ jedno z przęseł płotu 

jest wyjęte i każdy swobodnie może wejść. Nawiązał też do zakupu łyżki i przyczepy, stwierdził 

że należy kupić większą przyczepę niż 6 ton i dodał, że przyczepa powinna być zakupiona 

razem z traktorem. Powiedział, że słyszał o tym, że Pani Wójt prosiła o odłożenie remontu tej 

drogi Olszewo-Truski na późniejszy termin bo Pani ma inne wydatki. Łyżka powinna być 1,3 

a nie 2,2 bo traktor nie da rady z tak ciężką łyżką. Głos zabrał Dyrektor Gminnego Ośrodka 

Kultury w Boćkach mówiąc, że chciałby się odnieść do słów, które padły na poprzedniej sesji 

co do jego osoby. Nawiązał do tego że nie ma uprawnień do zawieszania i zdejmowania ozdób 

świątecznych, ani on ani jego pracownik. Dodał, że ma zakres obowiązków i nie siedzi w biurze 

od 8 do 16 tylko stara się wychodzić do ludzi, współpracować z nimi i poszukiwać lokalnych 

sponsorów. Pani Krystyna Piotrowska chciałaby zobaczyć zakres czynności pracowników 

GOK. Ponownie głos zabrał Pan Waldemar Rynans mówił o uchodźcach i o tym, że gmina wg 

niego nie jest w żaden sposób przygotowana do przyjęcia uchodźców. Dyrektor GOK 

poinformował, że do niego zgłaszają się mieszkańcy którzy chcą przyjąć uchodźców. Mamy 

jeden taki dom dla 8 osób ale ten dom należy opalać. Radni dyskutowali o uchodźcach i 

ewentualnych lokalizacjach. Głos zabrał Pan Wojciech Wierciński mówiąc, że w swoim 

imieniu oraz Przewodniczącej Rady Gminy i radnych chciał serdecznie podziękować dla Pana 

Stanisława Derehajło do niedawna Wicemarszałka Województwa Podlaskiego, za jego 

wsparcie oraz pomoc. Dodał, że nie było wniosku, który nie został pozytywnie rozpatrzony. Na 

zakończenie wszyscy biorący udział w obradach podziękowali oklaskami dla Pana Stanisława 

Derehajło.    

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła obrady sesji. 

Protokołował: 

Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 
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Załącznik Nr 1 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XXII z dnia 31 marca 2022 roku 

 

  Boćki, dn.: 31.03.2022r. 

1 1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad ze zmianami 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr nie głosował   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 2 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XXII z dnia 31 marca 2022 roku 

 
  

  Boćki, dn.: 31.03.2022r. 

2 2. Głosowanie za przyjęciem protokołu XXI Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 3 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XXII z dnia 31 marca 2022 roku 
 
  Boćki, dn.: 31.03.2022r. 

3 3. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXII/146/2022 RADY GMINY 
BOĆKI  z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2022 - 2025 wraz z 
prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2024 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 3     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 4 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XXII z dnia 31 marca 2022 roku 
 
  Boćki, dn.: 31.03.2022r. 

4 4. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXII/147/2022 RADY GMINY 
BOĆKI  z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 
rok 2022 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 1     

          WSTRZYMAŁO się: 3     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł 
głosował 
PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załącznik Nr 5 do Protokołu Sesji Rady Gminy 
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Nr XXII z dnia 31 marca 2022 roku 
 
  Boćki, dn.: 31.03.2022r. 

5 5. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXII/148/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Boćki w 2022 r. 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Nr XXII z dnia 31 marca 2022 roku 
 
  Boćki, dn.: 31.03.2022r. 

6 6. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXII/149/2022 RADY GMINY 
BOĆKI  z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie wystąpienia do Ministra 
Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o zniesienie nazwy 
miejscowości Chranibory Pierwsze - kolonia osady Wandalin i 
Chranibory Drugie - kolonia osady Wandalin i ustalenie nazwy z 
połączenia dwóch miejscowości Chranibory - kolonia osady Wandalin 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Nr XXII z dnia 31 marca 2022 roku 
 
  Boćki, dn.: 31.03.2022r. 

7 7. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXII/150/2022 RADY GMINY 
BOĆKI  z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy Boćki środków finansowych 
stanowiących fundusz sołecki na 2023 rok 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Nr XXII z dnia 31 marca 2022 roku 
 
  Boćki, dn.: 31.03.2022r. 

8 8. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXII/151/2022 RADY GMINY 
BOĆKI  z dnia 31 marca 2022 r. zmieniająca uchwałę Nr XX/142/2021 
Rady Gminy Boćki z dnia 28 grudnia 2021 r. w sprawie opłaty targowej 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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9 9. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXII/152/2022 RADY GMINY 
BOĆKI  z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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10 10. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXII/153/2022 RADY 
GMINY BOĆKI  z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
wydłużenie terminu realizacji projektu partnerskiego „Regionalne 
Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa 
podlaskiego” o nr RPPD.07.01.00-20-0231/18 w ramach osi 
Priorytetowej VII Poprawa spójności społecznej Działanie 7.1 Rozwój 
działań aktywnej integracji RPOWP 2014-2020 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 

 

 

 

  


